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Møteprotokoll 
Hva: AK styremøte nr. 8 2018 - 2020 
Avholdt: Telefonmøte kl. 1600 - 1730 , Lørdag 10.november 2018 
Tilstede: Ola Evjen, Anne Cathrine Enstad, Dagfinn Neteland, Erika Holand Tøsse, Kenneth 
Larsen og Roar Karlsen 
Frafall: - 
Fra admin.: Claus Johan Ryste, Mari Hagvaag Seim 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Mari Hagvaag Seim 
 
 
Sak 54 2018 - 2020   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 55 2018 – 2020  Godkjenne referat 
Referat styremøte nr. 8 godkjennes. 
 
Sak 56 2018 – 2020  Sportslig status og planer  
Gode forhold i Copper for WC Herrer Speed. I Levi er det både WC Damer og WC herrer på 
trening. Litt dårligere forhold der. E-cup herrer for mulighet til å kvalifisere seg i renn i Levi.  
 
 
Sak 57 2018 – 2020  Administrativ status 
Holder plan som er rapportert på tidligere. Vanlig drift. Kina turen til Einar ble avlyst. 
For VM-søknaden til Kvitefjell erklærte Roar seg som inhabil i forrige AK møte. Ola skal 
sjekke med Ingvild Bretten Berg om det juridisk er tilfelle. Roar er med på presentasjonen av 
norske kandidater til alpin-VM som er åpen for offentligheten. De venter på ny daglig leder 
på Kvitefjell. 
 
Sak 58 2018 – 2020  Status økonomi 
Claus og Mari informerte om inntekt og kostnader pr oktober, og prognose ut året. 
Det er sendt ut regnskapsrapport med prognose til AK.  
 
Sak 59 2018 – 2020  Budsjett 2019 
Claus har sendt ut budsjett for 2019 som har fokus på inntektssiden. Det blir presentert for 
skistyret. 
 
Sak 60 2018 – 2020  VM saken, behandling AK 
Møte på mandag med presentasjon hvor AK er med sammen med skistyret. Blir behandlet i 
skistyret 19 november.  
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Sak 61 2018 – 2020  Møteplan 1 halvår 2019 
Claus har sendt ut et forslag. AK kommer tilbakemeldinger om det. 
 
Sak 62 2018 – 2020                 Eventuelt 
Deltakelse på Holmenkollrennet for AK medlemmer. Claus tar påmelding fra AK på det. 
 
 
 
 


